
 

 
 

 

Fleminggatan 4 

Box 8311 
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Exploateringsnämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2020-11-12, § 8 

 

   
 

 Tid Torsdagen den 12 november 2020 kl. 16.30 – 16.45 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justering Tisdagen den 24 november, §§ 1-7, 9-31 

  

 Omedelbart justerade paragrafer 

 Justering Torsdagen den 12 november 2020, §§ 8 

  

 

 

Johan Nilsson Anders Göransson 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Johan Nilsson (M) ordföranden  
 
Arne Fredholm (M)   
Peter Backlund (L)  
Hampus Rubaszkin (MP)   
Anders Göransson (S)   
Clara Lindblom (V)     
  

 Tjänstgörande ersättare: 
Torsten Lindström (KD) för Annika Elmlund (M) 
Anders Edin (SD) för Christina Wallmark (SD)  
 

  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Johan Castwall, Maria Kjellman Wall samt 

borgarrådssekreteraren Daniel Carlsson-Mård och personalföreträdaren 

Luis Lopez §§ 1-7 . 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 Exploateringsnämnden  
 

 Sida 2 (2) 

 

  

 

 

 
 

 

Fleminggatan 4 

Box 8311 

104 20 Stockholm 
www.stockholm.se/exploateringskontoret 

 § 8 
Stockholms stads EU-policyarbete inom området 
digitalisering. Svar på remiss  
Dnr E2020-03350 

 
Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt exploateringskontorets 

förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden beslutar att besvara remissen i 

enlighet med kontorets tjänsteutlåtande. 

2 Exploateringsnämnden beslutar att omedelbart justera 

 paragrafen. 

 
Handlingar i ärendet 

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande från den 26 oktober 2020. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Johan Nilsson (M) finner att nämnden beslutar enligt 

kontorets förslag.  

 
Särskilt uttalande 

Clara Lindblom (V) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 

 

I remissen betonas att digitalisering kan användas som 

verktyg för en snabbare och mer effektiv grön omställning, 

men för att det ska vara möjligt behöver möjligheten att 

tillgodose energibehovet klarläggas då digitalisering kräver 

enorma mängder energi, exempelvis för gigantiska servrar 

som ska kylas, värmas och luftkonditioneras.  

 

När det gäller kostnaderna för en digital omställning, som 

stadsledningskontoret lyfter, vill vi även betona att om 

digitaliseringen ska bli framgångsrik behöver tillräckliga 

resurser satsas på såväl användarvänlighet i systemen som på 

kompetensutveckling för medarbetarna. 

 

 

 

 

 Vid protokollet 

 Maria Kjellman Wall 
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